
Protokół Nr 29/21 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

 która odbyła się 29 stycznia 2021 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXIX Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

sołtysów, Zastępcę Wójta, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady  

i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

12 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXVIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, 



Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXVIII sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt. Z powodu usprawiedliwionej 

nieobecności Pani Wójt na dzisiejszej sesji, zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. Na skierowane pytania odpowie Zastępca Pani Wójt – Pan 

Krzysztof Kościukiewicz. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach nie otrzymali pisemnej informacji Pani Wójt, więc poprosił Pana Krzysztofa 

Kościukiewicza o przedstawienie powyższej informacji. 

 

Zastępca Wójta Pan Wójt Krzysztof Kościukiewicz – odczytał radnym pisemną informację, 

przygotowaną przez  Panią Wójt, o podjętych przez nią działaniach w związku z 

przeprowadzonymi kontrolami przez Komisję Rewizyjną, tj. z analizy działalności Referatu 

Gospodarki Komunalnej w 2019 r., a także z kontroli środków finansowych  wydatkowanych z 

budżetu Gminy w 2019 r. na utrzymanie Gminnej Biblioteki i placówek oświatowych. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 



Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego 12 

posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się  

26 stycznia br. Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji z przeprowadzonej Sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w II półroczu 

2020 r. zostało przeprowadzonych 6 kontroli, a radni zostali poinformowani o ich wynikach. 

 

Ad 9. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w II półroczu 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Pana Krzysztofa Kościukiewicza – Zastępcę 

Wójta. 

 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Kościukiewicz – poinformował radnych, że powyższa 

informacja szczegółowo została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Społecznej 

i Komisji Finansów przez Panią Wójt Katarzynę Kromp. 

 

Ad 10. Sprawozdanie z wykorzystania funduszy sołeckich za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższe 

sprawozdanie, a następnie poprosił o komentarz Panią Ilonę Maj – Inspektor. 

 

Inspektor Pani Ilona Maj – poinformowała radnych, że sprawozdanie z wykorzystania 

funduszy sołeckich zostało szczegółowo przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Społecznej i Komisji Finansów. Radni zostali zapoznani z realizowanymi zadaniami  

z funduszu sołeckiego w poszczególnych sołectwach gminy. 

 

 



Ad 11. Interpelacje, zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady. Na dzień dzisiejszy w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna 

interpelacja, na którą jeszcze nie udzielono odpowiedzi. Wszystkie złożone interpelacje  

i zapytania, a także udzielone na nie odpowiedzi są dostępne na stronie bip.tuplice. 

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice 

z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi w 2019 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska 

 

 



Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIX/147/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi w 2019 roku. 

 

b) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

  

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – poinformował 

radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIX/148/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

c) w sprawie uznania wniosku za niezasługujący na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 



Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – poinformował 

radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska. 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIX/149/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie uznania wniosku za 

niezasługujący na uwzględnienie. 

 

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2021 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Katarzynę Bąk – Inspektor. 

 

Inspektor Pani Katarzyna Bąk – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej. 

Ponadto projekt programu przekazany został do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi 

Weterynarii w Żarach z siedzibą w Lubsku, dzierżawcom i zarządcom obwodów łowieckich, 

działającym na obszarze gminy Tuplice oraz poprzez obwieszczenie Wójta Gminy na stronie 

internetowej - www.tuplice.pl, organizacjom społecznym, działającym na terenie Gminy 
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Tuplice, których statutowym celem jest ochrona zwierząt. I nikt nie wniósł uwag do projektu 

uchwały. Zatem podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zwrócił się z prośbą  

o wyświetlenie projektu uchwały w zakresie paragrafu 10, w którym wykazane są 

poszczególne środki finansowe przeznaczone w programie – projekt uchwały został 

wyświetlony. 

 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIX/150/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 stycznia 2021 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2021 roku. 

 

e) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Tuplice 

środków stanowiących fundusz sołecki w 2022 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Ilonę Maj – Inspektor. 

 



Inspektor Pani Ilona Maj – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnioskuje o przegłosowanie 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zwrócił uwagę, że w projekcie 

uchwały osobą podpisującą uchwałę jest Pani Wójt, a powinien być Przewodniczący Rady. 

 

Inspektor Pani Ilona Maj – zgodziła się z Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej  

i poinformowała, że wprowadza autopoprawkę w projekcie uchwały. Następnie Inspektor 

Pani Ilona Maj poprosiła o przegłosowanie uchwały po wprowadzonej zmianie. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały po 

wprowadzonej autopoprawce, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jan Borowski, Piotr Kisiela, Sylwester Mazurkiewicz, Daniela Rudak, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (4) 

Krzysztof Jagodzki, Zdzisław Nowakowski, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ryszard Jasiński, Jacek Krawczyk, Mirosława Nazaruk 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXIX/151/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 stycznia 2021 roku w. sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Tuplice środków stanowiących fundusz sołecki w 2022 roku 

 

f) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 



a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2021 rok. Szczegółowo Pani Skarbnik omówiła 

planowany zakup wozu strażackiego dla OSP Tuplice za kwotę 80.000,00 zł. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna nie pracowała nad projektem uchwały, ale wnoszą  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się w jakim stanie 

technicznym jest wóz strażacki, który planujemy zakupić dla OSP, jaki to rocznik i skąd mamy 

środki finansowe na jego zakup – Pani Skarbnik odpowiedziała radnemu, że nie wie jaki jest 

stan techniczny tego wozu, nie wie jaki to rocznik, ale lepszy od tego co mają, taką informację 

przekazali jej na spotkaniu, a środki finansowe mają być ze sprzedaży obecnych samochodów 

OSP, które mają na stanie. Ale które mają być sprzedane to tego nie wie.  

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – wyraził swoją opinię na temat zakupu wozu strażackiego 

informując radnych, że jest to kolejny wóz strażacki, który strażacy wychwalają, a potem 

słyszymy, że już się nie nadaje, że potrzeba nowy, bo ten ciągle wymaga wymiany części. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przed odczytaniem projektu uchwały 

poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały, ponieważ nie wpisała  

w projekcie planu dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej i innych zadań zleconych, a ujęła to w załącznikach – Przewodniczący 

Rady ogłosił 10 minutową przerwę na przygotowanie projektu uchwały po autopoprawce. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos 

do poprawionej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – wyraził stanowisko, że sprawa 

zakupu wozu strażackiego nie może być podjęta tak szybko, ponieważ radni nie znają tematu 

sprawy, nikt z OSP nie poinformował o potrzebie zakupu kolejnego wozu strażackiego, stąd 

zaproponował, aby w lutym zwołać posiedzenie Komisji Społecznej, zaprosić przedstawicieli 

OSP, aby wyjaśnili zaistniałą sytuację i wtedy radni podejmą świadomą decyzję w sprawie 

przeznaczenia 80.000,00 zł na planowany zakup samochodu pożarniczego. Przewodniczący 



Komisji Społecznej zapytał się czy w związku z powyższym możemy projekt uchwały przełożyć 

na kolejną sesję – Zastępca Wójta Pan Krzysztof Kościukiewicz odpowiedział, że jeżeli jest 

taka potrzeba to nie widzi przeszkody, aby tak zrobić. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – wyraził swoją opinię informując, że radni mają sporo pytań 

związanych z zakupem kolejnego wozu strażackiego i rozmowa z przedstawicielami OSP na 

ten temat jest konieczna. 

 

Skarbnik Gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że pozostałe 

zmiany w planie dochodów i wydatków może wprowadzić Zarządzeniem Wójta Gminy 

Tuplice, dlatego rozumie radnych, że nie chcą dzisiaj podjąć decyzji o przeznaczeniu 

80.000,00 zł na zakup wozu strażackiego nie znając szczegółów jego zakupu. 

 

Po zakończonej dyskusji na temat planowanego zakupu wozu strażackiego – Przewodniczący 

Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński zawnioskował o odesłanie projektu uchwały do 

projektodawcy celem uzupełnienia, zgodnie z zapisem § 49 ust. 4 pkt 5 Statutu Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady – poddał wniosek Przewodniczącego Komisji Społecznej pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Barbara Rutkowska. 

 

Wniosek Przewodniczącego Komisji Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego został przyjęty 

jednogłośnie, a uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok nie została 

podjęta. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że wpłynęła 

kolejna petycja do Rady Gminy i jest ona dostępna w informatorze w eSesja, a także 

przypomniał radnym, aby pamiętali o złożeniu oświadczenia majątkowego w nowym roku 

według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. Następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce 

zabrać głos. 

 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy nasz Urząd 

prowadzi statystki w zakresie ilości zapisanych osób chętnych do zaszczepienia się przeciw 

wirusowi i czy będą zorganizowane dowozy do punktu szczepień – Zastępca Wójta 

odpowiedział radnemu, że nie jest to zadanie gminy, ale Wojewoda zlecił powołanie zespołu, 

który się tym zajmie. Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Tuplicach została 

koordynatorem tego zadnia, została uruchomiona linia telefoniczna dla osób, które chcą się 

zaszczepić i które potrzebują zorganizowania transportu do ośrodka zdrowia. Dlatego nie wie 

ile osób do tej pory się zapisało na szczepienia. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował radnych, że  

w marcu lub w kwietniu odbędzie się posiedzenie Komisji Społecznej, na którą zostaną 

zaproszeni przedstawiciele PKP, stąd poprosił radnych o przygotowanie się na planowane 

posiedzenie komisji. 

 

Ad 13. Zamknięcie obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1211 zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXIX Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N . 

 

Protokołowała      Przewodniczący rady gminy 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 
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